
Monchi: Pracujemy nad nazwiskiem, które nie wyszło w mediach

News - ASRoma.pl

Wczoraj odbyła się prezentacja Gonalonsa, dziś na konferencji prasowej

pojawił się kolejny nabytek Giallorossich, Rick Karsdorp. Gracza

zapowiedział Monchi, który ponownie odpowiadał na pytania dotyczące

mercato.

Jeśli nie uda się sprowadzić Defrela, jesteś zainteresowany Thauvinem,

Velą lub Ben Arfą?

- To wszystko dobrzy gracze, ale nazwiska, które mam w głowie i o których

rozmawiałem z Di Francesco są inne. Pracujemy nad graczem, który nie pojawił się

w prasie. To dobrzy piłkarze, ale nie są celami Sevilli, przepraszam Romy [śmiech -

dod.red.]. Pracujemy na wielu frontach, ale ważny będzie zespół.

Castan zostanie czy jest na wylocie?

- On, podobnie jak Gyomber, trenuje tutaj. Chcemy dojść do decyzji w przyszłym

tygodniu i oni będą pierwszymi do zdecydowania co robić, z uwagi na szacunek, na

który zasługują.

Massara jest na wylocie, myślicie o zastępcy? Chcecie nadać większą

włoską tożsamość drużynie?

- Przyszłość Massary należy do niego. Przez 17 lat kariery rzadko poznawałem

większych profesjonalistów i związanych z klubem tak jak Massara. Jeśli będzie

potrzebny zmiennik, pomyślimy o nim, Roma pracuje zawsze nad każdą sytuacją.

Nie jest łatwo pozyskać włoskich graczy na średnim dystansie czasowym, ale mam

to w myślach. Na długim odcinku czasowym pozyskanie włoskich graczy jest

naszym celem.

Nastasic? Boczny napastnik może przyjść z Bundesligi?

- Dla mnie jest dobrym graczem, posiada doświadczenie, występy w Lidze Mistrzów i

przeszłość we Włoszech. Ofensywny skrzydłowy z Niemiec? Nie, nie mamy celów

transferowych w tej lidze.
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